

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED C  
GATT/CP.5/J/1  
11 November 1950  
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES  
Fifth Session

WORKING PARTY "J" ON SPECIAL EXCHANGE AGREEMENTS

Terms of Reference:

- (a) To consider the position of those contracting parties which are not members of the International Monetary Fund and have not yet complied with the resolution adopted at the Fourth Session of the Contracting Parties requiring such countries to enter into a Special Exchange Agreement not later than 2 November 1950.
- (b) To examine, in the light of this consideration, the need for the adoption of procedure for the administration of Special Exchange Agreements, and, if such procedures are, in the circumstances necessary, to make recommendations concerning such procedures.

Membership:

Chairman : Mr. G. JANSON (Belgium)

Members :	Belgium	Haiti	Sweden
	Burma	Indonesia	United Kingdom
	France	New Zealand	United States

PARTIES CONTRACTANTES  
Cinquième Session

GROUPE DE TRAVAIL "J" DES ACCORDS SPECIAUX DE CHANGE

Mandat:

- (a) Examiner la situation des parties contractantes qui ne sont pas membres du Fonds monétaire international et qui n'ont pas encore donné effet à la résolution de la quatrième session des Parties Contractantes, invitant ces parties à conclure le 2 novembre 1950, au plus tard, des accords spéciaux de change.
- (b) Déterminer, à la lumière des résultats de cet examen, s'il est nécessaire d'adopter des procédures pour l'application des accords spéciaux de change et, si les circonstances rendent ces procédures nécessaires, formuler des recommandations en ce qui les concerne.

Composition:

Président : M. G. JANSON (Belgique)

Membres :	Belgique	France	Nouvelle-Zélande
	Birmanie	Haïti	Royaume-Uni
	Etats-Unis	Indonésie	Suède.